
P r o t o k ó ł   Nr III/10 
  
z obrad III Sesji VI Kadencji  Rady Gminy Nowy Dwór z dnia  30 grudnia 2010 r.  
Obrady Sesji odbywały się  w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury  od godz.  10 00 do 
godz. 12 30. 
Obecni na posiedzeniu Sesji Radni: 

1. Andrukiewicz Marian 
2. Hańczaruk Wiesław 
3. Kalenik Krzysztof 
4. Możejko Marcin 
5. Pawłowski Piotr 
6. Radziwon Ryszard 
7. Rowińska Maria 
8. Rusiecki Kazimierz 
9. Rutkowska Grażyna Danuta 
10. Sobolewski Piotr 
11. Sobolewski Stanisław 
12. Stasiulewicz Czesław 
13. Sulima Jerzy 
14. Tomaszewski Wiesław 

       Nieobecni Radni: 
         1. Humienny Kazimierz 

 
 
Ponadto w obradach Sesji uczestniczyli 
Wójt – Andrzej Humienny 
Sekretarz  Gminy – Pan Stanisław Hrynkiewicz 
Skarbnik – Pani Anna Dziedzicka 
Pan Kazimierz Łabieniec i Pan Grzegorz Skórski – Radni Powiatowi 
Wiceprezes TPD w Suwałkach Pan Sławomir Mikucki. 
Radca Prawny – Danuta Szabłowska – Sokół jak również  sołtysi z terenu gminy – lista 
obecności w załączeniu do protokółu. 
 
Obrady III Sesji  VI Kadencji Rady Gminy otworzył  i prowadził Przewodniczący Rady 
Gminy    - Pan Krzysztof  Kalenik. 
Na wstępie powitał wszystkich obecnych  i stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach 
Sesji uczestniczy 14 radnych a więc obrady są prawomocne. Przewodniczący obrad  
poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie pamięci zmarłego Bolesława Rowińskiego – 
teścia radnej Pani Marii Rowińskiej. 
 
           Następnie Przewodniczący Rady  zapytał czy są uwagi do przesłanego porządku 
obrad. Radny Wiesław Tomaszewski zaproponował  wystąpienie Wiceprezesa TPD w 
Suwałkach Pana Sławomira Mikuckiego w punkcie po przyjęciu porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie w następującym 
brzmieniu : 
1. Otwarcie Sesji , powitanie  obecnych , stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 
4. Wystąpienie Wiceprezesa TPD w Suwałkach Pana Sławomira Mikuckiego 



5. Informacja z działalności międzysesyjnej 
6. Podjęcie uchwał 

  - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2011  rok  
  - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok 
  - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gminy na     
2011 rok 
-  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw 
Socjalnych na 2011 rok 
- w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska , Rolnictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Nowy Dwór na 2011 rok 
  - w sprawie w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.  
-  w sprawie powierzenia reprezentowania gminy  w zgromadzeniu Związku Komunalnego 
Biebrza . 
- w sprawie zmian w budżecie gminy 

7. Interpelacje i zapytania radnych 
8. Sprawy różne 
9. Zakończenie obrad III Sesji Rady Gminy 

                                                                  
Ad. pkt.3-go 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są  uwagi do protokółu z poprzedniej sesji. 
Radni uwag nie wnieśli. 
Protokół do poprzedniej sesji został  przedstawiony do głosowania  i przyjęty w 
głosowaniu jawnym  jednogłośnie. Głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 
 

Ad. pkt. 4-go 
Wiceprezes zarządu TPD w Suwałkach Pan Mikucki Sławomir przedstawił ofertę 
utworzenia oddziału przedszkolnego w ilościach zależnych od potrzeb gminy. 
Uczestnictwo w oddziałach jest bezpłatne rodzice dają dzieciom tylko kubeczki 
szczoteczki do zębów. Oddział przedszkolny działa od 1 września do 30 czerwca w 
okresie 2 – ch lat ramach projektu Kapitał Ludzki Program Operacyjny. TPD zapewnia 
wyposażenie pomieszczenia oraz wynagrodzenie dla zatrudnionych pracowników. Średni 
koszt, który ponosi gmina na działalność oddziału w okresie dwuletnim tj. kwota ok. 7 
tysięcy złotych , ponadto gmina musi udostępnić salę która jest oświetlona i ogrzana. TPD 
zawiera umowę z Wójtem na okres 2 lat. Po 2 latach można umowę przedłużyć. Jeśli 
umowa nie zostanie przedłużona TPD zabiera całe wyposażenie które było dane. TPD 
jako stowarzyszenie Użyteczności publicznej nie ma żadnych dochodów. Maksymalnie w 
oddziale powinno być od 12 do 15 osób. Wójt Pan Andrzej Humienny poinformował , że 
do końca stycznia 2011 roku zostanie udzielona odpowiedź czy gmina przystępuje do 
realizacji przedstawionego projektu. 
 
 

Ad. pkt.5-go 
 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Pan Andrzej Humienny. 
 Wydano 7 zarządzeń w tym 3 finansowe oraz 4 organizacyjne. 
- odśnieżanie dróg, 
- remont sprzętu odśnieżającego 



- budowa zbiornika małej retencji w Bobrze Wielkiej : szacunkowy koszt budowy wstępnie 
wynosić będzie około 14 mln. zł. 
- zostały wręczone pracownikom wypowiedzenia zmieniające warunki płacowe, oszczędności 
z tego tytułu wyniosą ok. 60 tys. zł, wypowiedzenia otrzymało 20 osób. Radny Hańczaruk 
Wiesław w sprawie zmniejszenia wynagrodzeń zatrudnionym czy dotyczą one wszystkich 
pracowników, jakimi kryteriami kierował się Wójt dając wypowiedzenia? W odpowiedzi         
Wójt poinformował, że nie wszyscy otrzymali wypowiedzenia zależało to od zakresu 
odpowiedzialności. 
. 
 
Ad. pkt.6-go 

 
Na obradach III Sesji Rady Gminy zostały podjęte następujące  uchwały: 
 

 - Nr III/ 8 / 10 - w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2011  rok. 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było. 
- Nr III/ 9 / 10 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było. 
- Nr III/ 10 / 10  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju 
Gminy na 2011 rok 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było. 
- Nr III/ 11 / 10 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury, Kultury 
Fizycznej i Spraw Socjalnych na 2011 rok  
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było 
- Nr  III / 12 / 10 w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska , 
Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Nowy Dwór na 2011 rok 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było 
- Nr  III / 13 / 10  w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było 
- Nr  III / 14 / 10 w sprawie powierzenia reprezentowania gminy  w zgromadzeniu Związku 
Komunalnego Biebrza . 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było. 
- Nr  III / 15 / 10 w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Uchwałę podjęto  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za , głosów wstrzymujących się i 
przeciw nie było 
 

 
Ad. pkt.7 - 8-go 
 - radny Sobolewski w sprawie remontu drogi dojazdowej do pól nr 441. 
 - radny Stasiulewicz w sprawie oświetlania ulicznego,  
- radny Hańczaruk w sprawie budowy boiska „Orlik” ,  



 - Wójt Gminy musi zostać utworzony uczniowski klub sportowy, wtedy można ubiegać się o 
środki finansowe na budowę boiska .Utrzymanie  boiska typu „Orlik” jest bardzo kosztowne .  
- radna Rutkowska w sprawie odśnieżania. Kierownik Referatu Komunalnego jest pewna 
kolejność odśnieżania dróg gminnych, natomiast drogi powiatowe są zawsze  odśnieżane po 
interwencji.  
- Sołtys Janina Łajkowska w sprawie odśnieżania Koloni Grzebienie. Tam mieszkają osoby 
starsze i samotne.  
- Przewodniczący Krzysztof Kalenik. Straż Graniczna oferuje pomoc przy dowożeniu zimą 
dzieci oraz osób starszych.  
- radny Wiesław Hańczaruk. Czy wystarczyło pieniędzy na wypłatę wynagrodzeń i opłatę 
bieżących rachunków – niektóre płatności przeszły na przyszły rok. Wynagrodzenia 
wypłacone.  
- Przewodniczący Krzysztof Kalenik w sprawie zbiornika małej retencji zaprosimy na sesję 
projektanta, który doprowadził do tego, że 2 razy trzeba dokonywać podziału działek w 
związku z wydzieleniem drogi, wydzielone działki które są własnością Agencji. Najlepszym 
wyjściem z sytuacji będzie przekazanie zbiornika wodnego  dla  Wojewódzkiego Zarządu 
Melioracji Wodnych.  
- Wójt Gminy poinformował ,że Skarb Państwa może przejąć tylko sam zbiornik wodny bez 
działek przyległych. Dlatego też trzeba będzie  ponownie dokonać podziału działek. 
- Sołtys Tomaszewski Janusz. Czy gmina ma korzyść z przejętego pasa pokolejowego 
Przewodniczący Kalenik Krzysztof  z tego tytułu mamy zmniejszoną subwencję, żeby 
sprzedać działki tego pasa należy dokonać podziału geodezyjnego , przekwalifikować grunty, 
przy wyborach sołtysów wystąpimy do ludzi z zapytaniem którzy dzierżawią te grunty aby się 
wypowiedzieli czy są zainteresowani kupnem.  
- radna Maria Rowińska złożyła podziękowania wszystkim osobom, osobom, którzy brali 
udział w pogrzebie jej teścia Bolesława Rowińskiego.  
               Przewodniczący Kalenik Krzysztof poinformował , że wszyscy radni w terminie 
złożyli oświadczenie majątkowe. Poinformował również że mieszkańcy ulicy Ogrodowej 
złożyli petycję w sprawie odłączenia ich ulicy od okręgu wyborczego ze wsią Chworościany i 
przyłączenie ich do Nowego Dworu gdyż nie mają swojego radnego. Sprawa zostanie 
kompleksowo przeanalizowana w trakcie wyborów sołtysowskich.  
 
Ad. pkt.  9-go 
. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kalenik 
zakończył obrady III Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 
 
     Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
    Protokółował:                                                                  Przewodniczył:                                                                         
 

 

 

 
 
 
 
 

 


